
 

 

 

 
 

 

 
Vážení a milí spoluobčané,  

zbývá posledních pár dnů do konce letošního roku. Velmi zvláštního, až neuvěřitelného roku. Nechci zde, na následujících 

řádcích, popisovat, jaké události nás postihly. Jistě je to zbytečné, každý máme svoji zkušenost a svůj názor a také, 

domnívám se, že nebude ke škodě, nevracet se za celospolečenskými událostmi. Co bych však chtěla vyzdvihnout, to jsou 

další kroky, kterými jsme přispěli k rozvoji naší obce.  

V letošním roce jsme investovali do, prozatím, nejvyššího počtu projektů, od roku 2015. Níže budou, v krátkosti, 

představeny:  

 

Základní škola: V základní škole byla vyměněna zbývající nevhodná okna, celkem nákladem cca 600 000 Kč. Základní škola 

má nyní na celé tzv. staré budově a přístavbě z roku 1950 nová okna.  Dále byl rekonstruován vchod do knihovny a školní 

jídelny. Oprava fasády přespříští rok tak bude dokončením letitého procesu rekonstrukce základní školy.  

Kulturní dům: Na kulturním domě byla opravena elektroinstalace a vyměněno osvětlení v sále, v kuchyňce položena nová 

dlažba, vyměněn dřez, včetně baterie, místnost byla vymalována, vše celkem v částce cca 120 000 Kč.  

Farská ulička: V červnu roku 2020 byla opravena „farská ulička“ o celkové délce 89 m2 a šířce 1,6 m2, a to výměnou povrchu 

– položením dlažby a obrubníků v nákladu cca 148 000 Kč.  

Parkoviště před bytovým domem na ulici U Hřiště: Vybudování odstavného stání u bytového domu č. p. 62 s využitím 

asfaltového recyklátu, v ceně cca 25 000 Kč.  

Obecní úřad: Na začátku roku jsme zahájili proces rekonstrukce obecního úřadu, který by měl být ukončen v roce 2022. 

Jako první část jsme zvolili přízemí obecního úřadu: rekonstrukce sociálního zařízení, výměna všech dveří, včetně jejich 

obložení, položení nové podlahové krytiny, vymalování, vše v ceně cca 176 000 Kč. Jako další krok je plánována 

rekonstrukce prvního patra ve stejných intencích, včetně opravy schodiště.  

Nové zastávky: V květnu byly instalovány nové, designové autobusové zastávky (náklad cca 131 000Kč). Společně 

s dokončenou rekonstrukcí povrchu vozovky, včetně nového zálivu pro autobusy, tak dotvářejí koncept přeměny návsi, 

který bude ukončen nejpozději na začátku roku 2022. Samozřejmě nová výsadba na ulici Hlavní proces změny jen podtrhuje.  

Chodníky: Byl dokončen dvouletý projekt opravy chodníků na ulici Hlavní, části ulice Na Návsi a vybudování nového 

chodníku směrem k Novomlýnským nádržím. Vznikl tak kompaktní prostor s bezpečným průchodem k hrázi Novomlýnských 

nádrží. Celková cena letošních stavebních prací byla ve výši 1079 000 Kč.  

Areál bývalého JZD: Na konci listopadu byl předán zhotovitelem vyklizený prostor pozemku ve vlastnictví obce Dolní 

Věstonice v areálu bývalého JZD (pozemek par. č. 2018). Hromady hlíny, které byly mementem sesuvů z roku 2014, včetně 

dalšího inertního materiálu, byly odvezeny.    
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Celkem bylo na pozemku cca 8 000 m3  zeminy. Hromady hlíny jsou sice odvezeny, ale zato jsou nyní odkryty nevzhledné a 

i nebezpečné ruiny budov, se kterými jejich vlastník společnost Emonet se sídlem v Praze, odmítá jakkoli naložit, resp. 

zdemolovat.  

Multifunkční hřiště: Zásadní změnou prošel prostor sportoviště obce. Nevyužívané fotbalové hřiště bylo, po projeveném 

souhlasu občanů, zjišťované formou ankety, přeměněno na multifunkční hřiště, které bylo slavnostně otevřené na Dětský 

den. Současně byly opraveny vnitřní prostory tzv. kabin a přizpůsobeny k využití jako prodejna občerstvení. Provoz byl 

ziskový, osvědčil se a v příštím roce předpokládáme jej otevřít znovu, ve stejném programu, tj. v období letních prázdnin 

celotýdenní provoz, měsíce červen a září ve dnech pátek až neděle.  

Současně s provozem občerstvení jsme, v rámci „zkušebního provozu“ realizovali Letní kino. Návštěvnost se pohybovala 

průměrně 28 osob na promítání. I tuto aktivitu předpokládáme zachovat i pro příští rok.  

Jako provozní zprávu obce uvádím: Žádáme občany, aby ukládali na sběrný dvůr pouze rozložený nábytek na části, nikoli 

jako celý kus, a to z důvodu vhodného uložení do kontejnerů.  

Bohužel jsme museli letos zrušit všechny akce pro naše seniory, vyjma lázeňského dne. Zcela jistě bude situace příští rok již 

dobrá a všechny akce budeme moci uskutečnit. Stejně jako letos nebude možné konat tradiční silvestrovský ohňostroj na 

návsi z důvodu zákazu vycházení od 23:00 – 5:00.  

 

 

Poslední slova mého sdělení chci věnovat jménem svým a členů zastupitelstva obce, 

srdečnému pozdravu Vám všem, milí spoluobčané, přání krásných vánoc s těmi nejdražšími 

a do nového roku přejeme jen vše dobré.  

S úctou Jaroslava Rajchlová 

 

 

 


